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《导学与测试·牛津英语一课一练》

内容概要

《导学与测试·牛津英语一课一练(8年级第2学期)》系配合上海市二期课改修订版教材《英语（牛津
上海版）八年级第二学期》（试用本）而编写。其目的在于帮助学生更好地学习和实践修订后的教材
的内容。
《导学与测试·牛津英语一课一练(8年级第2学期)》特色鲜明、内容丰富、形式多样。《导学与测试
·牛津英语一课一练(8年级第2学期)》共有7个单元，每个单元由MyWord Box My Liule Target和Quiz
Time三部分组成。My Word Box和My LittleTarget是各个单元重点词汇、句型以及语法要点的提炼总结
，而Quiz Time则是对应的提高练习。
除了单元练习，《导学与测试·牛津英语一课一练(8年级第2学期)》还配有期中（Mid-term
Examination）和期末（FInal Examination）两套试卷，便于教师安排并检查一个学期内的教学成果。
最后，《导学与测试·牛津英语一课一练(8年级第2学期)》还附有相应的听力文字及答案（Tapescripts
and key），方便师生使用。
总之，我们认真地组织编写了这套学习辅导用书，并精心做好出版加工工作。我们希望它能对使用修
订后教材的广大师生有较大的帮助，也欢迎广大师毕批评指正。
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书籍目录

Module 1 Nature and environmentUnit 1 TreesUnit 2 WaterUnit 3 ElectricityModule 2 MassmediaUnit 4
NewspapersUnit 5 Magazine articlesModule 3 Leisure timeUnit 6 TravelUnit 7 PoemsMid-term examinationFinal
examinationTapescripts and key

Page 3



《导学与测试·牛津英语一课一练》

章节摘录

　　II. Read the passage and choose the best answer. （5%）The trouble started when Mrs Candy lost control of
her car on a mountain road. Hercar fell off the mountain into the water forty feet from the road. It rolled over once
andlauded left side up in the rushing water. Mrs Candy and her two sons were wearing theirseathelts and thick
coats. So they were stuck （卡住）. Luckily, nobody was hurt by the fall, but they couldnt get out of the car.　
　The rescue work started almost at once. Another driver told the police about the trouble. And the police called
some rescue workers and a truck to pull the car out. The driver of the truck, Simon, arrived first. Immediately
he,took a rope from his truck and began to walk through the rushing water to the car.　　Soon other rescue
workers arrived. They put on special suits to stay warm. They brought safety ropes, life jackets and warm blankets.
First they pulled the people out of the back window onto the top of the car. Then they swam with each person to
the shore. They saved Mrs Candy, and her little boys.
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